
Zápis č.8 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 24.4.2024 
 
Přítomni: Ing. J. Pelikán, Ph.D., Ing. R. Vondrovic (distančně), Ing. M. Charvát, Ing. M. Zeman,  
                   Vosecký V., M. Vilinger, MgA. M. Začal, MUDr. J. Kucová (distančně) 
1. Program a ověřovatelé 
2. Kontrola minulého zápisu 
3. Pozemky K Hájovně 
4. Rozpočtové opatření 
5. Závěrečný účet obce za r.2023 -návrh 
6. Úsekové měření rychlosti 
7. Majetkoprávní vyrovnání 
8. Zakázka-opravy komunikací Březinky 
9. Setkání s občany-rozbor 
10. Různé 
1. Program a ověřovatelé-ZO schvaluje program zasedání dne 24. 4.2024. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje program zasedání dne 24. 4.2024. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
    Ověřovatelé: návrh- Ing. R. Vondrovic a Mg A. M. Začal.                                                                                                  
    Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 8 dne 24.4.2024 Ing. R. Vondrovice 
    a MgA. M. Začala. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
2.Kontrola minulého zápisu-ZO schvaluje zápis č.7 ze dne 10.4.2024. 
     Návrh usnesení: ZO schvaluje zápis č76 ze dne 10.4.2024. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
3. Pozemky K Hájovně-starosta uvedl, že manželé ******** napsali obci dopis, s jehož zněním byli  
    zastupitelé seznámeni. Co se týká výstavby chodníku, Dohoda s manželi ******** by měla  
    obsahovat I tento bod, neboť bylo dohodnuto strpění přístupových cest a umístění čekáren na  
    pozemcích manželů ******** v rámci připravované Dohody. Dále zastupitelé reagovali na  
    dopis manželů ********, který zpochybňoval plnou Informovanost zastupitelů v této  
    dlouhodobé kauze. Ostře se proti tomuto tvrzení ohrazují,  
    Manželům ******** bude odpovězeno, tak aby bylo zřejmé, že všichni zastupitelé jsou 
    plně informováni.  
    
4. Rozpočtové opatření-účetní předložila návrh úpravy některých kapitol. ZO souhlasí. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje rozpočtové opatření dle přílohy zápisu. 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
5. Závěrečný účet obce za r.2023 -návrh-účetní podala zprávu o vyvěšená návrhu ZÚ, 
    Návrh bude vyvěšen nejméně po dobu 15 dnů a poté bude ZO projednán. ZO bere na vědomí. 
 
6. Úsekové měření rychlosti-p. Charvát informoval ZO o proběhlé schůzce v Říčanech, které se  
    zúčastnil spolu se starostou. Od posledního projednávání této možnosti se změnily technické 
    parametry i čas ukázal, že by tato možnost mohla být schůdná pro obě strany. Finanční parametry 
    se pohybují v cca 50 tisících za měsíc (administrativní stránka a nájem zařízení). Obec by navrhla  
   úsek měření, popř. 2 úseky. Poté by se jednalo opět o reálné možnosti této služby. ZO bere na  
    vědomí. 
  Návrh usnesení: ZO schvaluje účast zástupců obce na konzultacích na MěÚ v Říčanech o umístění 
   radarů na Pražské a Jevanské ulici. 
   Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 



 
7. Majetkoprávní vyrovnání- p. Vondrovic uvedl, že se jedná o 2 případy, kdy občané měli tzv.  
    připloceno na obecním pozemku. Situace vznikla historicky, a protože byly obě strany   
    Katastrálním úřadem na tuto skutečnost upozorněny, obec po jednání s dotčenými občany 
    nechala vypracovat geometrické plány (na jejich financování se občané budou podílet). 
    Záměry na prodeje částí pozemků byly řádně vyvěšeny na úřední desce. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje prodej části pozemku p. č. 456/4 -46 m² v k.ú. Vyžlovka 
     pí ********, pí ******** a ******** za cenu 800,- Kč/m². 
     Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
    Návrh usnesení: ZO schvaluje prodej části pozemku p. č. st.36/1-17 m² a části pozemku  
    p. č. 357/1-48 m² v k.ú. Vyžlovka p. ******** za cenu 800,- Kč/m². 
    Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0. Schváleno. 
 
8. Zakázka-opravy komunikací Březinky-p. Charvát hovořil o výběru dodavatele, posuzuje 
      cena a provedení prací. Ještě není rozhodnuto. ZO bere na vědomí. 
 
9. Setkání s občany-rozbor-p. Charvát přečetl zápis, všechny tam vznesené dotazy byly zodpovězeny. 
     Účast občanů byla velmi malá. Dále se hovořilo o programu a zajištění obecních akcí, májce 
     a Vyžlovském létě. Starosta informoval, že na ZŠ proběhla kontrola České školní inspekce, 
     po obdržení zprávy ZO bude seznámeno s výsledkem. Také se dotkl tématu vzniku funkce 
     školníka na zkrácený úvazek. Obec se tomu v budoucnu pravděpodobně nevyhne. 
 
     Starosta ukončil schůzi ve 20.20 hodin, zapsala E. Menšíková dne 25.4.2024. 
 
     Ověřovatelé: Ing. R. Vondrovic…………………….. 
 
 
 
                           Mg A. M Začal………………………………… 
 
 
    Ing. J. Pelikán, Ph.D. 
          starosta obce 
  


